
MEMO 
 
Aan : de voorzitter en de leden van de Statencommissie Bestuur en 
Financiën 
Afschrift  :  
Van : de statenleden die Drenthe vertegenwoordigen in de IPO-AV, te 

weten Maaike Bakker, Albert Timmerman en Tjisse Stelpstra 
Datum : 21 december 2011 
Onderwerp : statenmotie d.d. 6/7 juli 2011 over nut en noodzaak IPO 
 
 
 
In de statenvergadering van 6 en 7  juli 2011 heeft u een motie, ingebracht door het 
CDA, ondersteund waarin wordt voorgesteld ‘nut en noodzaak’ van overleg in IPO-
verband te bespreken. 
 
De ombouw (Transitie) van IPO naar een aangepaste samenwerkingsorganisatie 
is in de tweede helft van 2011 in gang gezet. Er is zowel door het IPO-secretariaat, 
als door de bestuurders van de provincies, hard gewerkt aan een nieuwe stijl van 
samenwerken door de provincies, vóór IPO en in de vorm van IPO. 
Ten behoeve van de nieuwe samenwerking in een kansrijke vorm wordt vanaf 2012 
gewerkt met een “smalle doch betekenisvolle agenda”. Dat betekent dat bij de 
voorbereiding van de agenda door de provinciesecretarissen (als bestuursadviseurs) 
eerst een inschatting wordt gemaakt van de kans van slagen op consensus tussen 
de provincies over de agendapunten. Alleen als de kans daarop van een onderwerp 
redelijk groot wordt geacht, wordt het als IPO-agendapunt opgevoerd. Andere 
onderwerpen kunnen beter bilateraal of landsdelig worden opgelost.  
 
Om de transparantie en slagkracht van IPO te vergroten wordt het aantal vaste 
overlegorganen (commissies) van IPO teruggebracht van 10 naar 4. Deze 
inkrimping kan tevens bijdragen aan betere kostenbeheersing van de interprovinciale 
samenwerking in IPO-verband.  Op de algemene kosten van IPO hebben de 
provincies per 2011 al 15% bezuinigd.  
Per 2012 wordt nog eens 15% extra op het IPO-budget bezuinigd. De formatie van 
het IPO-secretariaat wordt dienovereenkomstig verkleind.   
 
Meer informatie over de diverse aspecten van De Transitie komt beschikbaar in 
februari 2012, wanneer de afronding van de transitie aan de Algemene Vergadering 
van IPO ter goedkeuring zal worden voorgelegd.  
Bij de Transitie-ontwikkelingen zijn de statenleden, die Drenthe vertegenwoordigen in 
de Algemene Ledenvergadering, steeds betrokken geweest en goed geïnformeerd, 
laatstelijk in de IPO-AV van 8 december 2011. 
 
Tegen de achtergrond van deze ontwikkelingen stellen de IPO-AV statenleden aan u 
voor, om de statenbreed geaccordeerd motie over nut en noodzaak van IPO niet 
eerder dan begin 2013 voor een bespreking te agenderen. Het voordeel daarvan is, 
dat werken met en voor IPO Nieuwe Stijl dan een jaar ervaring heeft kunnen opdoen 
en dat de Drentse statenleden dan tweemaal een Algemene Vergadering hebben 
kunnen bijwonen.  



Een eerste evaluatie van de nieuwe werkwijzen is na een jaar voorzien; bij de 
bespreking van nut en noodzaak van IPO kan dan dankbaar gebruik worden 
gemaakt. 
Als IPO-AV leden stellen wij voor dat u in uw vergadering van 25 januari 2012 
instemt met ons voorstel over de verdere behandeling van de motie. 
 

 


